
Pogovor z Ivanom Volkom,
predsednikom skupščine KS Sp. Slivnica

Krajevna skupnost Sp. Slivniea je že dolga leta ena aktiv-
nejših KS v občini. O njenih uspehih in ciljih, ki so si jih zadali
za prihodnje, sem se pogovarjal s tovarišem Ivanom Volkom,
predsednikom skupščine KS Sp. Slivnica, in dolgoletnim
aktivistom v tej KS.

— Za začetek povejte, kdaj ste se
začeli druibenopolitično udejstvo-
vati v KS, katere funkcije ste do se-
daj opravljali in katere akcije, ki ste
jih vodili ali v njih sodelovali, so
vam najbolj ostale v spominu?

— V življenju KS sem pravzaprav
prisoten od 15. leta starosti, ko sem bil
predsednik osnovne organizacije
ZSMS v KS. Ta čas sern bil tudi član
Predsedstva OK ZSMS ter kasneje
predsednik mladine v Kovinastroju.
Potem se je ta moja aktivnost vseskozi
nadaljevala, saj sem bil dva mandata
predsednik KK SZDL, dva mandata
član sveta KS ter predsednik sveta KS,
sedaj pa sem predsednik skupščine.
Vmes sem bil tudi dve mandatni dobi
predsednik KUD-a Sp. Slivnica. V
spominu mi je najbolj ostala akcija, ki
jo je pripravila OO ZSMS Sp. Slivnica
skupaj s krajevno skupnostjo Račna-
Predole. Šlo je za dve enodnevni mla-
dinski akciji pri trasiranju cestne pove-
zave Sp. Slivnica — Račna. V sodelova-
nju s KS smo mladi vseskozi sodelovali
pri razvoju kraja, na primer pri moder-
nizaciji cestne povezave Sp. Slivni-
ca—Grosuplje, napeljavi vodovoda za
vsa gospodinjstva, modernizaciji kra-
jevnih poti itd. V tem času smo tudi
adaptirali družbeni dom, razširili javno
razsvetljavo in izboljšali in povečali Ste-
vilo telefonskih priključkov v KS. Tak-
rat smo solidarno prispevali nekaj prikl-
jučkov za KS Podlabor—Cerovo.

Kako so se krajani vkljueevali v
akcije, kijihje organizirala KS in
kako se krajani vključujejo v dele-
gatski sistem?

— Krajani so se z velikim odzivom
udeleževali skupnih akcij, o čemer naj-
več priča že trikrat izglasovani petlelni
samoprispevek. Ko sem bil predsednik
sveta KS, je začel svet delovati na bolj
demokratičnih osnovah, saj so bili na
seje vabljeni vodje delegacij in preds-
tavniki DPO. Na ta način so bili Ijudje
informirani in so lahko soodločali pri
pomembnejših odločitvah. Iz tega tudi
sledi, da je bilo zanimanje za akcije KS
izredno in da so krajani poleg samo-
prispevka prispevali tudi izredno veliko
prostovoljnih delovnih ur. Delegacije v
naši KS delajo dobro. Za SlS-e nemate-
rialne proizvodnje imamo dve delegaci-
ji, za SIS materialne proizvodnje pa je
enotna delegacija svet KS. Najaktivne-
jša pa je delegacija za zbor KS SO Gro-
suplje. Na sploSno velja, da delegacija
dela bolje na tistem področju, na kate-
rem ima KS konkretne interese. Sode-
lovanje s SIS in pristojnimi službami je
dobro in nedvomno tudi zelo koristno,
saj SlS-i nudijo konkretno finančno in
strokovno pomoč, ki je KS nedvomno
zelo dobrodošla. Mislim, da je finančna
pomoč občine KS v primerjavi s sosed-
nimi občinami majhna, vendar se zadn-
jih nekaj let izboljšuje oziroma se v zda-
jšnjem težkem gospodarskem položaju
zadržuje na isti ravni.

— Katere akcije tečejo trenutno v
KS?

— Vkončnifazijeizdelavaadapta-
cije družbenega doma, v katerem naj bi
dokončno dobile funkcionalne prostore
vse družbenopolitične organizacije in še
posebej ZSMS, ki naj bi odslej imela
optimalne pogoje za nemoteno delo-
vanje. Prav tako bodo pridobljeni pros-
tori za organe KS ter za društva. Kraja-
ni so v to adaptacijo vložili že preko tri
tisoč prostovoljnih ur dela. V jeseni smo
tudi že opravili pripravljalna zemeljska
dela za večnamensko športno ignSče,
kamor smo že doslej vložili okrog štiri
milijone lastnih sredstev in veliko števi-
lo prostovoljnih ur gradbenega odbora.
V prvih spomladanskih mesecih naj bi
ta dela zaključili s položitvijo asfalta in
izdelavo športnih rekvizitov. Pričaku-
jemo pomoč ZTKO občine Grosuplje.
Glede na porabljena sredstva samo-
prispevka mislimo, da so krajani z raz-
vojem kraja zadovoljni, kar nam je tudi
zagotovilo za naprej in potrdilo o dobri
usmeritvi. Do izteka tretjega samopris-
pevka (1990) je v načrtu še izvedba
kanalizacije meteornih voda in po po-
trebi nadaljnja modernizacija krajevnih
poti.

— A li se v aktivnosti KS aktivno
vključujejo društva v kraju in kako
bi ocenili njihovo aktivnost?

— Društva v kraju dobro delujejo,
saj je KUD pred leti s pomočjo Občin-
ske kulturne skupnosti v celoti obnovilo
kulturno dvorano, ki od takrat služi
svojemu namenu. Tudi Gasilsko društ-
vo je aktivno sodelovalo pri ureditvi no-
tranjostt in zunanjosti doma, zelo
aktivna pa je tudi organizacija Rdečega
križa. Upam, da bo s pridobitvijo šport-
nega objekta zaživela tudi telesnokul-
turna aktivnost v kraju in mogoče tudi
kakšno društvo s področja te dejavno-
sti.

Naj zaključim z naslednjimi beseda-
mi: če si nedelaven, se ti zdi, da si pre-
puščen samemu sebi, v nasprotnem
primcru, ko kraj dela za svoj razvoj in
so vsi organi in organizacije v KS aktiv-
ni in znajo poiskati prave oblike pove-
zovanja, se najde pomoč tudi drugje.
Predpogoj pa je seveda samoprispevek,
ki nudi osnovno materiatno podlago za
razvoj doiočenega okolja.

B. Ž.


